

Referat fra styremøte tirsdag 12.11.2013 kl 19.00 hos Asbjørn

Tilstede: Asbjørn, Jan, Ronny, Leif Åge og Nina

Jan informerte om Pepperstad Net / Get

Ronny ser på frister vedr årsmøte.

Nina setter opp forslag til budsjett for 2014

Vollen ved Herremandens vei – besluttet at saken tas opp igjen til våren – da må vi også se på eventuell tømning av kum – **Asbjørn / alle**.

Graving i Mettesvei/Madsvei. Trøbbel med kloakk i Mettes vei 1. **Asbjørn** har saken.

Avfallsdeponi i skogen – **Nina** hører med Jonny i Madsvei om han kan bruke sin private traktor til å dytte avfall litt lengre inn på plassen.

Tilsyn av lekeplass: Noen småting som må gjøres. **Asbjørn/Jan** tar seg av den i Slagterens vei. **Leif Åge/Ronny** den i dumpa Madsvei/Johansvei.

Forslag om å lage kart over "rømningsveier" ut fra feltet ved "sperring" av utfarts veier.

Noe styrehonorar som ikke er utbetalt i år ble foreslått å utbetales Jan og Asbjørn med kr 2000,00 pr person pga egeninnsats igangsetting av skog/skolesti. Vedtatt av oss som var på møte.

Foreslått å legge inn i regnskapet pr 31/12-13 en sum som skal brukes til "årsfest" for styret. Pga mye annet før jul så ble det foreslått å forskyve dette til starten av 2014.